
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 4. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 60
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v. (Stop for anvisning til
ghettoområder af borgere fra lande uden for Det Europæiske Økonomiske
Samarbejdsområde).
Af socialministeren (Benedikte Kiær)

Spørgsmål 18
Vil ministeren redegøre for udviklingen år for år i antallet af borgere på dagpen-
ge, kontanthjælp, ledighedsydelse, revalidering, førtidspension, flexjob, intro-
duktionsydelse, starthjælp, 300 og senere 450-timers-reglen henholdsvis ramt
af kontanthjælpsloftet, der er/var i de boligområder der er eller ville have været
på regeringens ghettoliste, hvis definitionen havde været gældende fra 2002 til
2010? Vil ministeren herunder redegøre for, hvorfor man kan se denne udvik-
lingen i disse boligområder? Herunder hvilke konsekvenser denne udvikling har
for børn og unge under 18 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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